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Status van de Koudeslachtoffers in Utrecht 

We hebben een paar dagen zeer ongunstig weer voor kerkuilen achter ons. En hoewel de meldingen van 

‘zielige’ kerkuilen op sociale media over elkaar heen buitelden, voel ik de behoefte om dit te relativeren. 

Er zijn ongetwijfeld meer kerkuilen bezweken dan we gewend zijn van de afgelopen winters. En dat is 

sneu, maar uit mijn ringterugmeldingen met vermelding ‘verzwakt’ en ‘verhongerd’ betreffen maar drie 

van de vijf over die periode. De andere twee zijn verkeersslachtoffers, al-dan-niet door honger dichter 

bij de auto’s gekomen dan goed voor ze was. Daarnaast zijn er nog een paar ongeringde 

binnengekomen. Ik ga er ook van uit dat het meer zijn omdat niet alles gevonden en/of gemeld wordt, 

en misschien vinden we de komende tijd nog dode uilen in de nestkasten bij de controles. Elk slachtoffer 

is natuurlijk jammer, maar besef wel dat het er zo veel zijn omdat er zo veel bij zijn gekomen de 

afgelopen jaren. Zeer waarschijnlijk mede door de milde winters. Dat er dan nu een zeis door de 

populatie is gegaan, met elders mogelijk meer slachtoffers dan ik tot nu toe in Utrecht voorbij heb zien 

komen.  

Van de drie ‘zekere’ winterslachtoffers uit de provincie zijn er twee jongen van afgelopen zomer en 

eentje uit 2019. Jonge dieren dus die mogelijk nog geen eigen plek hadden veroverd en dus extra 

kwetsbaar waren. We zullen moeten afwachten hoe het komende broedseizoen verloopt. Na de slechte 

resultaten van vorig jaar en de winterslachtoffers zou het mooi zijn als we een zomer met veel aanwas 

krijgen. Kerkuilen kunnen in principe snel hun populatie goed herstellen en dan is er voor jonge uilen 

ook weer plek zonder er om te hoeven vechten. 

 


